
Protokół 46/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 18 maja 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Podsumowanie drugiego sezonu funkcjonowania parku wodnego AquaFun — przy-

chody i koszty eksploatacyjne. Stan przygotowań do nowego sezonu.

4. Informacja nt. kosztów funkcjonowania fontann multimedialnych w parku miejskim.
5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 INFORMACJA NT. PODSUMOWANIE DRUGIEGO SEZONU FUNKCJONO-
WANIA PARKU WODNEGO AQUAFUN — PRZYCHODY I KOSZTY EKSPLO-
ATACYJNE. STAN PRZYGOTOWAŃ DO NOWEGO SEZONU - pismo Zastępcy Pre-
zydenta Miasta Jadwigi Zienkiewicz z dnia 17 maja 2023 r. Nr RM.0012-2.3.2023.XII,

Pani  Magdalena  Ryglicka,  Prezes  Zarządu  Strefy  Aktywności  Gospodarczej,  omówiła
przedłożony  materiał  i  opowiedziała  o  funkcjonowaniu  kąpieliska  i  kosztach  jego
prowadzenia.

Radny Piotr Niemiec zapytał o stan trawnika na kąpielisku.

Pani Magdalena Ryglicka odpowiedziała, że trawnik zostanie uporządkowany, jednak trawa
nigdy nie będzie w stanie idealnym ze względu na codzienne użytkowanie trawnika przez
dużą ilość osób. Problemem jest także sianie trawy, która rośnie w okresie kiedy basen jest
użytkowany.

Radny Jan Szynalski zapytał czy na terenie kąpieliska jest plac zabaw oraz czy planowane są
podwyżki cen biletów.
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Pani  Ryglicka  odpowiedziała,  że  jest  wodny  plac  zabaw,  nie  ma  natomiast  placu
tradycyjnego. Na razie podwyżka cen biletów nie jest planowana, ale SAG czeka na ruch
innych kąpielisk i wtedy podjęta zostanie decyzja o ewentualnych zmian cen biletów.

Radni nie mieli więcej pytań.

Komisja  przyjęła  Informację  nt.  Podsumowanie  drugiego  sezonu  funkcjonowania  parku
wodnego AquaFun — przychody i koszty eksploatacyjne. Stan przygotowań do nowego sezonu do
akceptującej wiadomości.

AD. 4  INFORMACJA NT. KOSZTÓW FUNKCJONOWANIA FONTANN MULTI-
MEDIALNYCH W PARKU MIEJSKIM -  pismo Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Jadwigi
Zienkiewicz z dnia 8 maja 2023 r. Nr IK.0004.6.2023.X,

Pani Jadwiga Zienkiewicz, Zastępca Prezydenta Miasta streściła przedłożony materiał.

Radny Arkadiusz Baranowski zapytał o rozwiązanie problemu parkowania w tamtej okolicy.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz  odpowiedziała,  że  otrzymano  zgodę  na  przebudowę
ul. Mickiewicza i przewidywana jest budowa dodatkowych miejsc parkingowych.

Radni nie mieli więcej pytań.

Komisja  przyjęła  Informację  nt.  kosztów  funkcjonowania  fontann  multimedialnych
 w parku miejskim do akceptującej wiadomości.

AD. 5 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 rok (druk LVI/1)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Ocenę do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie  z  realizacji  Uchwały Nr XXXVII/449/21 z  dnia 29 listopada 2021 r.
w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy  Legnica  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku

publicznego w 2022 r.”  (druk LVI/2).

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości

•  Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 1/LVI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Głosami:  za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2,  głos nieoddany – 1,  Komisja przyjęła
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony
w drodze bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 2/LVI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2,  głos nieoddany – 1,  Komisja przyjęła
projekt uchwaływ sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony
w drodze bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie
z  wychowania  przedszkolnego  w  publicznych  przedszkolach  i  oddziałach
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Legnica (druk
3/LVI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego
w  publicznych  przedszkolach  i  oddziałach  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych
prowadzonych przez Miasto Legnica.

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe
oraz uprawnień do przejazdów ulgowych środkami publicznego transportu zbiorowego
organizowanego przez Gminę Legnica (druk 4/LVI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe oraz uprawnień do przejazdów ulgowych
środkami publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez Gminę Legnica.

AD. 6 KORESPONDENCJA

3



Komisja zapoznała się z pismem Stowarzyszenia Zamek Piastowski w Legnicy w sprawie
utworzenia muzeum historycznego na Zamku Piastowskim w Legnicy.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Radna Grażyna Pichla zwróciła się z prośbą o ujednolicenie barwy oświetlenia na Cmentarzu
Komunalnym w Legnicy.

Radny Arkadiusz Baranowski zwrócił  uwagę, że finansuje się długoterminowe gruntowne
przebudowy dróg i wielkie inwestycje jak Centrum Witelona, a nie ma pieniędzy na bieżące
wydatki. Poparł także sugestię o obniżeniu diet radnych celem wprowadzenia oszczędności
w budżecie.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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